
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 3. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 146
Vil ministeren redegøre for, om ministeren er enig i, at det er et problem, hvis kommu-
nernes handicappolitik ikke omsættes til konkrete initiativer og/eller ikke bidrager til at 
forbedre forholdene for borgere med handicap, og hvad påtænker ministeren at gøre ved 
det? Der henvises til publikationen "Nye kommunale handicappolitikker - inspiration til at 
udvikle handicappolitik med handling og fremdrift", som blev udgivet i forbindelse med 
Handicaprådenes Dag 2020, og hvor det bl.a. fremgår, at kun en ud af fire formænd 
for kommunale handicapråd vurderer, at deres kommunes handicappolitik bliver omsat til 
konkrete initiativer. Kun en ud af tre formænd vurderer, at deres kommunes handicappoli-
tik rent faktisk er med til at forbedre forholdene for kommunens borgere med handicap.
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2021-22, jf. SOU alm. del - spm. 
634.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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